
NH 冬令营 2025
This is the registration form for NH Winter Camp 2025, which is for students who age 4 ~ 9.

Participate week
参与周

Week 1: Jan 20 - 24, 2025

Week 2: Jan 27 - 31,2025

Week 3: Feb 3 - 7,2025
Student's Name
学生姓名

Nickname
昵称

Gender
性别

Date of birth
出生日期

Grade at current school
现就读学校年级

Student's English Level (please provide score/ level of any English test taken as reference (if any))
学生的英语水平（请提供任何英语测试的成绩/水平作为参考（如有））

Parent/Guardian's Name
父母/监护人的姓名

Relationship with Child
与孩子的关系

Home Address. 地址

Contact email
联系电子邮件

Phone Number
电话号码

Please check the box after reading belows: 
请阅读以下内容后勾选此框：

1. I understand that my child's place will be secured once I pay the deposit of ¥20,000 and the deposit will 
not be refunded if I cancel.
2. I understand that full tuition payment is due on Dec 31st, 2025 and there will be no refund for 
cancellations after Jan 10, 2025.
3. I give permission for my child to participate in activities within walking distance of the school during 
the length of the program.
4. I understand that all classes and communication will be in English. There will be no special support for 
non-English speaking children.

1. 一旦我支付 20,000 日元押金，我孩子的名额将得到保留，如果我取消，押金将不予退还。
2. 全额学费应于 2025 年 12 月 31 日前支付，2025 年 1 月 10 日之后取消将不予退款。
3. 我允许我的孩子在冬令營期间参加步行可到学校的活动。
4. 我了解所有课程和交流都将以英语进行。不会为非英语儿童提供特殊支援。

Organised by: 

Kyoto International School [Taiken Campus] New Horizons Education

京都市中京区藤木町24－2藤ビル2階

TEL (+81)75-746-3383 



inquiry@newhorizons-edu.org

www.newhorizons-edu.org


